



CANADIAN RENTAL ASSOCIATION
ASSOCIATION CANADIENNE DE LOCATION

2016 Supplier of the Year

Attention Rental Store Member,

The CRA will present the Supplier of the Year Award to a Supplier Member who has excelled in areas of service, work ethic, knowledge, product training and involvement in local association activities, throughout 2016.

The CRA "Supplier of the Year Award" will be presented in Orlando, Florida, at the CRA Annual General Meeting, February 27, 2017.

My choice for the Supplier of the Year Award 2016 is:

Company name _____

Print the Salesman's name (if you choose) _____

Print the City and Province _____

Submitted by Company and Name (name required to validate nomination)

Please return this nomination by December 1, 2016. Fax to 1-905-643-3999 or email to nathalie@crarental.org

Sincerely,

**Nathalie McGregor
Managing Director**



CANADIAN RENTAL ASSOCIATION
ASSOCIATION CANADIENNE DE LOCATION

``Fournisseur de l'année 2016``

L'Association Canadienne de Location présentera une plaque commémorative au fournisseur qui vous a le plus aidé durant l'année 2016 et à qui vous croyez que l'on devrait décerner le titre de Fournisseur de l'Année.

La remise des plaques commémoratives se fera à la convention annuelle de l'ACL qui se tiendra en Orlando, FL, le 27 février 2017.

Mon choix pour le fournisseur de l'année est:

Nom: _____

Nom du représentant (si vous le désirez) : _____

Ville _____ **Province** _____

Soumis par : (votre nom et nom d'entreprise)

Veillez nous faire parvenir votre candidature avant le 1er décembre 2016, par télécopieur au 1-905-643-3999 ou par courriel à l'adresse suivante: nathalie@crarental.org

Très sincèrement,

Nathalie McGregor
Directrice Générale